
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
12.09.2022 
 
Luni, 12 septembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Stabilirea calificativelor anuale pentru inspectorii școlari, aferente anului școlar 2021 - 2022 
III. Diverse 

 
 În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 
I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a.    se aprobă modificarea orarului, conform solicitării; 
b.    se aprobă funcționarea sub/peste efectiv, conform solicitărilor; 
b.    se aprobă funcționarea unei clase în sistem tradițional din alternativă educațională „Step by Step”, 
conform solicitării. 
 
II. Se decid calificativele anuale pentru inspectorii școlari, aferente anului școlar 2021 - 2022. 
 
III.    Diverse: 
1.    Se aprobă eliberarea unor duplicate promoția 2008 pentru Liceul Tehnologic Energetic „Dragomir 
Hurmuzescu” Deva. 
2.    Se aprobă lista cu inspectorii școlari care au solicitat plata cu ora, în limita stabilită. 
3.    Se stabilește ca inspectorul școlar coordonator al unității de învățământ să participe în calitate de 
reprezentant al inspectoratului școlar în comisia de concurs pentru ocuparea posturilor vacantate pe 
parcursul anului școlar 2022 - 2023. 
  
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE. 
 


